

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK AL ETIHAD Date: 18-04-2023 01:40:41 PM</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الإتحاد التاريخ: 18-04-2023 01:40:41 PM</p>
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of BANK AL ETIHAD was held on 11:00 On 18-04-2023 at WEBEX. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 88.83%.</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة بنك الإتحاد بتاريخ 18-04-2023 على 11:00 اجتماعا غير عادي وذلك في WEBEX وبنسبة حضور 88.83%.</p>
<p>Subject: Increasing the company's Capital</p>	<p>الموضوع: زيادة رأس المال</p>
<p>The General Assembly approved the increase of the company's capital from 160000000 to 200000000 through:</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 160000000 سهم/دينار إلى 200000000 سهم/دينار، وذلك من خلال:</p>
<p>The Capital Increase Method</p>	<p>تحديد طريقة زيادة رأس المال</p>
<p>Stock dividends:</p>	<p>أسهم مجانية:</p>
<p>Approval of raising the bank's capital by 40 million dinars/share to become (200) million dinars/share instead of (160) million dinars/share by capitalizing part of the retained earnings and the bank's issuance premium as of 12/31/2022 and distributing them to shareholders as shares Free of charge each according his contribution.</p>	<p>الموافق على رفع رأسمال البنك بقيمة 40 مليون دينار/ سهم ليصبح (200) مليون دينار/ سهم بدلا من (160) مليون دينار/ سهم عن طريق رسملة جزء من الأرباح المدورة وعلاوة الاصدار للبنك كما في تاريخ 2022/12/31 وتوزيعها على المساهمين كأسهم مجانية كلاً بنسبة مساهمته.</p>
<p>Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</p>	<p>الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</p>
<p>The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: sora alayoub</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: sora alayoub</p>